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ZAPYTANIE RAI)NEGrO Nr sprawy

1. Imię i nazwisko radnego: Malgorzata Kaptur

2. Proszę o udzielenie informacji na temat gruntu po PREFABECIE

Na nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w dniu 14 czerwca 2014 r. radnym przedstawiono

propozycję M-Banku odsprzedaży na zasadzie pierwokupu za 2 024 000 - ponad 3 ha terenu

po dawnym PREFABECIE. Radni uzyskali informacje, że wykup tego terenu umożliwiłby

wybudowanie obwodnicy o szer. 25 m, która jest wylyczona w planie miejscowym od ul.

Mocka do uL Wiejskiej przed Krosinkiem.

Jaką decyzję w tej sprawie podjął Burmistrz Gminy Mosina?

];„ /-(

Mosina, 7.08. 2014 r.
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Mosina, dnia 8 sierpnia 2014 r.
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Pani
Zofia S,yiger
Bur trz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnej Małgorzaty Kaptur w sprawie

gruntu po PREFABECIE.
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